
 

Aan: 
mevrouw A.M. Kleine Deters 
 
(i.a.a. de overige Statenleden) 
 
 
 
 
 
Assen, 12 december 2023 
Ons kenmerk 50/5.12/2023001724 
Behandeld door thema Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving  
Onderwerp: Vervolgbeantwoording schriftelijke vragen ex artikel 41 Reglement 
van orde over vergunningssituatie veehouderijbedrijven d.d. 30 januari 2023
 
 
Geachte mevrouw Kleine Deters, 
 
In uw brief van 30 januari 2023 stelde u een aantal vragen over de vergunnings-
situatie van de veehouderijbedrijven. Deze vragen hebben wij beantwoord door 
middel van onze brief van 7 maart 2023, kenmerk 10/5.3/2023000143. Hierin is 
aangegeven dat wij eind 2023 inzicht zouden hebben in de veehouderijbedrijven 
met een door de gemeente afgegeven milieutoestemming.  
 
In aanvulling op onze brief van 7 maart 2023 berichten wij u dat dit inzicht  
inmiddels voor een groot deel is verkregen door gegevens van veehouderij- 
bedrijven van de Kamer van Koophandel te koppelen aan de gegevens van de 
RUD en van de provincie over de afgegeven milieu- en natuurtoestemmingen. 
Deze gegevens hebben wij ondergebracht in het Drents bedrijvenbestand (Dbb). 
Op basis van het huidige Dbb is gebleken dat op ca. 1834 bedrijfslocaties vee-
houderijbedrijven een milieutoestemming hebben. Van deze bedrijfslocaties  
hebben wij de gegevens van de Kamer van Koophandel, van de RUD en van de 
provincie beschikbaar.  
 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde Staten van Drenthe, 
 
 
 
 
    , voorzitter    , secretaris 
 



 

Aan: 
de heer H.J. Pragt en  
mevrouw A.M. Kleine Deters 
 
(i.a.a. de overige Statenleden) 
 
 
 
 
Assen, 7 maart 2023 
Ons kenmerk 10/5.3/2023000143  
Behandeld door team Procesregie, Programma- en Projectmanagement  
Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen ex artikel 41 Reglement van orde 
over overzicht stikstof-/natuurvergunningen in Drenthe 
 
 
Geachte heer Pragt en mevrouw Kleine Deters, 
 
In uw brief van 30 januari 2023 stelde u een aantal vragen over overzicht stikstof-/ 
natuurvergunningen in Drenthe. Deze vragen beantwoorden wij als volgt. 
 
Vraag 1 
Is het College van Gedeputeerde Staten benaderd door de NOS over dit  
onderzoek? 

 
Antwoord 1 
Ja, wij zijn door de NOS benaderd over dit onderzoek. 
 
Vraag 2 

Een aantal bestuurders zou in reactie op het onderzoek hebben aangegeven de 
bedrijfsactiviteiten niet te willen stoppen maar te willen legaliseren. Ziet het  
College van Gedeputeerde Staten legaliseren als oplossing? 

 
Antwoord 2 
De bedrijfsactiviteiten van bedrijven (veehouderijen) die stikstofemissies 
veroorzaken zonder provinciale Wnb-vergunning vinden plaats op basis 
van een milieutoestemming die meestal door een gemeente is verleend. 
Het is aan de initiatiefnemer om een geldende milieutoestemming te  
hebben voor zijn activiteit en aan de gemeente als bevoegd gezag om 
hierop toe te zien.   
 
Voordat de stikstofproblematiek aan de orde was, hadden wij als pro- 
vincie geen reden om zicht te hebben in de bedrijven met stikstofemissies 
vanuit een door gemeenten verstrekte milieutoestemming. Dat is nu van-
uit de stikstofopgave en de gebiedsgerichte aanpak (Provinciaal  
Programma Landelijk Gebied) in een ander perspectief komen te staan.  
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Wij willen nu eerst met name die bedrijven in beeld laten brengen en 
gaan hiervoor in overleg met de RUD en de gemeenten. Nadat wij dit in 
beeld hebben gaan wij (in samenwerking met de gemeenten en RUD) na 
of de noodzaak bestaat voor een specifieke aanpak in het kader van ver-
gunningverlening, toezicht en handhaving als het gaat om de veehoude-
rijbedrijven. Over deze aanpak zullen wij uw Staten informeren.  

 
 
Vraag 3 
Heeft het College van Gedeputeerde Staten een beeld van de provinciaal (en  
gemeentelijke) afgegeven stikstof/natuurvergunningen (van alle vergunning 
plichtige bedrijven) en zo niet, kan het College aangeven hoeveel tijd dit zou  
kosten om hiervan een goed beeld te krijgen? 

 
Antwoord 3 
Eind 2023 willen wij in het belang van de stikstofaanpak inzicht hebben  
in de veehouderijen met een door gemeenten afgegeven milieutoe- 
stemming (milieuvergunningen en milieumeldingen) in Drenthe.  

 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde Staten van Drenthe, 
 
 
 
 
    , voorzitter    , secretaris 
 
mb/coll. 
 



Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe, 
t.a.v. mevrouw drs. J. Klijnsma

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO over Overzicht stikstof-/natuurvergunningen in Drenthe 

Assen, 30 januari 2023 

Geachte voorzitter, 

In een artikel van NOS naar aanleiding van een onderzoek is gebleken dat provincies in veel gevallen niet 

bekend zijn of veehouders de juiste stikstof-/natuurvergunningen hebben.  

D66 Drenthe maakt zich zorgen over het niet bekend zijn van alle stikstof/natuurvergunningen in Drenthe, dat 

met de uitdagingen die toch al voor ons liggen om in Drenthe samen met veehouders en andere bedrijven de 

stikstofproblematiek aan te kunnen pakken zou naar aanleiding van dit artikel de volgende vragen willen stellen 

aan het College van Gedeputeerde Staten: 

• Is het College van Gedeputeerde Staten benaderd door de NOS over dit onderzoek?

o Zou het College in het geval dat NOS Drenthe heeft benaderd haar bevindingen ook met

Provinciale Staten willen delen?

• Een aantal bestuurders zou in reactie op het onderzoek hebben aangegeven de bedrijfsactiviteiten

niet te willen stoppen maar te willen legaliseren.

o Ziet het College van Gedeputeerde Staten legaliseren als oplossing?

• Heeft het College van Gedeputeerde Staten een beeld van de provinciaal (en gemeentelijke)

afgegeven stikstof/natuurvergunningen (van alle vergunning plichtige bedrijven) en zo niet, kan het

College aangeven hoeveel tijd dit zou kosten om hiervan een goed beeld te krijgen?

Namens de fractie van D66 Drenthe, 

Henk Pragt 

Anry Kleine Deters 

https://nos.nl/artikel/2461801-provincies-weten-van-duizenden-veehouders-niet-of-ze-juiste-stikstofvergunning-hebben



